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В статье рассматриваются некоторые проблемы правового регулирования участия педагога и психоло-
га в уголовном процессе России. Внимание читателей акцентируется на неопределенности процессуально-
го статуса педагога и психолога и недостаточном уровне их готовности к участию в производстве допроса. 
Анализируется процедура проведения допроса несовершеннолетних потерпевших и свидетелей и предла-
гаются направления ее трансформации. Вносятся предложения по совершенствованию процессуального 
порядка привлечения педагога и психолога к производству отдельных следственных действий. 
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The article reviews some problems of the legal regulation of participation of a teacher and a psychologist in a

criminal procedure in Russia. The readers' attention is focused on the uncertainty of the procedural status of a teacher 

and a psychologist and an insufficient level of their readiness for participation in an interrogation. The author analyzes 

the procedure for interrogation of minor victims and witnesses and offers ways to transform it. The paper brings forward 

proposals for the improvement of the procedure for engagement of a teacher and a psychologist in carrying out of some 

investigative actions.
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